



Le 9 Mai 2019 / May 9<sup>th</sup> 2019

À Qui De Droit / To Who It May Concern ,

Le soccer canadien connaît un essor inégalé en ce moment avec le début de la Première Ligue Canadienne et la présence de l'équipe nationale féminine à la Coupe Du Monde France 2019.

Je dois par contre souligner le manque de contenu francophone, autant sur le site [fr.canpl.ca](http://fr.canpl.ca) que sur le site et les productions de OneSoccer.

Il est important en ce temps de développement de cette nouvelle ligue pancanadienne de ne pas oublier la deuxième province au niveau de la population au pays et aussi les centaines de milliers de francophones partout au pays.

Canadian soccer is experiencing an unrivaled growth in this country with the beginning of the Canadian Premier League and the presence of Canada at the France 2019 World Cup.

Unfortunately, I have to point out the lack of french content on the league's website and also on the OneSoccer platform.

It is imperative, in this time of development of the new standard bearer of the beautiful game in Canada, that we do not forget the second biggest province in population and also the hundreds of thousands of french speaking fans from coast-to-coast.

Sincèrement,

A handwritten signature in black ink, appearing to read 'Kevin Laramée', with a long horizontal stroke extending to the right.

Kevin Laramée  
Fondateur SPN: Réseau de Balado-Diffusion Sportives